
Pièces 6 Pièces

Superficie 196 m²

Référence V10002641

Prix 599 000 €

Cabris
Maison à vendre (06530)
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Environnement  très  calme  et  buccolique  pour  cette  très  belle  réalisation

provençale, bâtie dans les règles de l'art et proposant 4 pièces principales traitées

avec  de  beaux  matériaux.  La  propriété  se  complète  par  un  second  appartement

situé en rez-de-jardin et se termine par une suite indépendante. Très beau terrain

clôturé et paysager de 2393 m2 avec une grande piscine, des terrasses, un atelier,

une  remise  et  un  abri  voiture.  Joli  cadre  de  vie  s'ouvrant  sur  une  très  belle  vue

campagne.  Located  in  a  very  peacefull  area,  at  walking  distance  to  the  village,

superb provençal house built with a ...

Very  calm and bucolic  environment  for  this  very  beautiful  Provençal  achievement,

built  according  to  the  rules  of  the  art  and  offering  4  main  rooms  treated  with

beautiful  materials.  The property  is  completed by a  second apartment  located on

the  ground  floor  and  ends  with  an  independent  suite.  Very  nice  fenced  and

landscaped plot of 2393 m2 with a large swimming pool, terraces, a workshop, a

shed  and  a  carport.  Nice  living  environment  opening  onto  a  beautiful  countryside

view.  Located  in  a  very  peacefull  area,  at  walking  distance  to  the  village,  superb

provençal house built with a lot of care, ...

AGENCE DU PANORAMA

4, rue de l'Horloge - 06530 CABRIS

Contacter l'agence
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